
Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta Oldřich Petrášek v 17 hodin.

Přítomno je 12 zastupitelů. Ověřovateli zápisu starosta jmenoval paní PhDr. Ludmilu Ourodovou a pana Zdenka Keclíka.

Do návrhové komise byli počtem 12 hlasů zvoleni pan Mgr. Karel Pižl, pan Miroslav Velík, paní Hana Švellerová.

Omluvena Marie Srbená

Starosta přednesl návrh programu jednání, který byl schválen 12 hlasy.

1. Výsledky hospodaření města za rok 2001, výsledky inventarizace majetku města k 31.12.2001

S výsledky hospodaření města za rok 2001 a s výsledky inventarizace majetku města k 31. 12. 2001 seznámila přítomné ekonomka paní
Božena Grillová. Hovořila o jednotlivých položkách. Rozpočtová kázeň byla dodržená Příjmy byly splněny na 109,26 %, výdaje 99,6 %.

Příloha: Výsledky hospodaření města k 31. 12. 2001, zápis o provedení inventarizace majetku, pohledávek a závazků města k 31. 12. 2001,
přehled pohledávek k 31. 12. 2001, soupis majetku města k 31. 12. 2001.

.Zastupitelé v počtem 11 hlasů schválili výsledky hospodaření města za rok 2001a výsledky inventarizace majetku města k 31. 12. 2001
Jeden zastupitel byl proti.

2. Rozpočet města na rok 2002

Ekonomka p. Grillová uvedla, že návrh rozpočtu města visel na úřední desce po dobu 15 dnů. K jeho návrhu nebyla žádná připomínka.
Finanční komise upravila návrhy jednotlivých zařízení a předložila je radě města. Běžné příjmy činí 24.172.7 tis. Kč, zapojení výsledku
hospodaření r. 2001 činí 2.918.4 tis. Kč. Výdaje celkem činí 27.091.1 tis. Kč.

Rezerva činí 1.479 tis. Kč. Návrh dát akce, na které lze získat dotace, do rezervy.

Ing. Filištein navrhuje zpracovat graf hospodaření města za posledních 10 let.

PhDr. Ourodová: dotaz na rozpočet muzea a knihovny.

Ekonomka: u muzea je 20.000 Kč je určeno na ošetření sbírkového fondu, 420 tis. Kč na mzdy a odvody, knihovna 120 tis. Kč na nákup
nových knih, časopisů.

Václav Prokeš: termínovaný vklad 1.700 tis. Kč je nízký.

Hlasování 11 zastupitelů schválilo navržený rozpočet a odsouhlasilo uvolnění financí z rezervy v rozpočtu na akce, u kterých je požádáno o
poskytnutí dotace v případě jejich získání jako podíly města. 1 zastupitel se zdržel hlasování.

3. Vyhláška o odpadech

Ing. Bukovský, vedoucí odboru hospodářského a životního prostředí MěÚ uvedl, že od 1.1.2002 je účinný nový zákon o odpadech. Na
základě tohoto zákona je nutné přijmout a schválit vyhlášku o odpadech. Největším problémem odpadového hospodářství jsou PET lahve a
fólie. Odbor bude jednat s dalšími firmami, které by vykupovaly PET lahve a další plastové odpady.

Ing. Kuliš navrhuje, aby byl vyhotoven přesný seznam, co lze uložit ve sběrném dvoře.

Jsou dvě možnosti systému nakládání s komunálním odpadem:

kapitační systém



známkový prodej

Václav Prokeš: připomínka k bodu 7.

Návrh je 4x během roku provést svoz tohoto odpadu.

K připomínce pálení listí nebo trávy na soukromém pozemku: nelze zakazovat, litina práv a svobod.

Mgr. Pešek: jak dopadl monitoring sběrného dvora.

Přibližně 10 osob bylo pozváno k přestupkovému jednání a byly jim uloženy pokuty.

Další připomínky nebyly vzneseny.

Zastupitelé v počtu 12 hlasů vyhlášku o odpadech schválili.

4. Prodeje pozemků

a) Manželé Hronovi, Pod Hradbami č. 80 Prachatice žádají o snížení prodejní ceny parcely č. 2185 Na Pekle na 30 Kč/m2. (Jde o pozemek
pro město nepřístupný).

Schváleno 10 hlasy.

b) Rudolf Bolech, Na Vyšehradě 600, Netolice žádá o zřízení věcného břemene na uložení vodovodní přípojky pro jeho dům na náměstí čp.
54 na p.č. 30 v délce cca 5,5 m.

Schváleno 10 hlasy.

c) Český Telecom, a.s. žádá o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na věcné břemeno veřejné telekomunikační sítě v Budějovické ulici na
pozemku p.č. 6, 170 a 3081 - kabel k domovu důchodců Pohoda.

Schváleno 10 hlasy.

(Během hlasování bodu a), b), c) byli 2 zastupitelé mimo zasedací síň).

d) Václav Hodina, Kubatova 10, České Budějovice žádá o prodej pozemku č. 1282/1 část “a” o velikosti 2 m2 za cenu 75 Kč/m2 a náklady s
prodejem spojené.

Schváleno 12 hlasy.

e)

- Václav Steinocher, Ptáčník, Netolice, žádá o koupi lesa a lesní cesty na Ptáčníku o výměře 64 arů - p. č. 2917, 2926, 2927/1 v k. ú.
Netolice za cenu 82.026 Kč včetně daně 5 procent. Cenu uhradí do 14 dnů od podpisu kupní smlouvy.

- město žádá Lesy ČR o prodej parcely č. 1352 PK v k. ú. Netolice o výměře 73,37 arů za odhadní cenu 76.190 Kč a náklady spojené s
převodem. Počítat s tím, že nákup od lesů bude realizován v až v roce 2003.

Zastupitelé počtem 12 hlasů schválili prodej p.č. 2917, 2926, 2927/1v k. ú. Netolice p. Steinocherovi a stejným počtem 12 hlasů schválili
podání žádosti o koupi pozemku p.č. 1352 PK v k. ú. Netolice Lesy ČR.



Pozemkový fond nabízí městu dva pozemky formou bezúplatného převodu podle zákona č. 95/1999 Sb.

f) Pozemky části parcel č. 796/1 a 796/2 k. ú. Netolice - úzký pruh nad bytovkami v Petrově Dvoře. (O parcely má zájem pan Rameš).

Zastupitelé počtem 10 hlasů se usnesli aby Město Netolice nepodalo žádost o bezúplatný převod výše uvedených pozemků. 1 zastupitel
byl proti. Členka zastupitelstva paní Jana Ramešová se hlasování z důvodu střetu zájmů nezúčastnila a v době hlasování byla mimo
zasedací síň..

g) Pozemek p.č.2088/3 o výměře 873 m2 v Gregorově ulici (mezi Waldů a Hálů).

12 zastupitelů schválilo, aby město podalo žádost o bezúplatný převod pozemku podle § 5 odst. 1 zákona č. 95/1999 Sb.

h) Koupě pozemku od sourozenců Václava Pořádka, Lužice 11 a Anny Pořádkové, Lužice 26. Za účelem uložení sedimentů z rybníku Mnich
v případě získání dotace na jeho odbahnění zastupitelé projednali návrh na odkoupení parcely p.p.č. 105 díl 1 PK zapsané na LV 70 k.ú.
Lužice za prodejní cenu dohodnutou na 4 Kč/m2. Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 31. 12. 2004, jinak smlouva pozbývá
platnosti. Schváleno 12 hlasy.

5. Smlouva s městem Prachatice o zajištění a financování dopravní obslužnosti

Město Prachatice uzavírá smlouvu se všemi obcemi okresu Prachatice. V tomto roce přispíváme částkou 288.970 Kč, v roce 2001 to bylo
345.130 Kč.

Zastupitelé smlouvu 1schválili 12 hlasy.

6. Regenerace městské památkové zóny.

Město na regeneraci městské památkové zóny obdrží od státu částku 560.000 Kč.

Zastupitelé v počtu 10 schválili návrh na rozdělení této dotace, který byl projednán s referátem kultury OkÚ Prachatice 26.2.2002. Dva
zastupitelé se zdrželi hlasování.

7. Různé

Pan Miloslav Hlouška, Na Vyšehradě 604, Netolice, má zájem pronajmout a později koupit centrální kotelnu. Do 31. 12. 2002 by uhradil
nájem ve výši 198.000 Kč. 260.000 Kč by splácel další roky. Navrhuje uzavřít nájemní smlouvu na 5 let s tím, že nemovitost bude moci
koupit i dříve. Cena k jednání je 4,5 milionu Kč.

Bude se pracovat na návrhu smlouvy o pronájmu kotelny.

Mgr. Pešek: co bude s cihelnou. Cihelny ji chtějí za 6 milionů prodat.

Tělovýchovná jednota Netolice bude přistavovat sociální zařízení a klubovnu. Žádá město o dar - 10 m3 kulatiny na krovy.

Zastupitelé počtem 12 hlasů schválili poskytnutí daru 10 m3 kulatiny.

Mgr. Pešek: dotaz jak zajistit bezpečný přechod silnice u nádraží a ke hřbitovu.



Starosta: všem zastupitelům zašle dopis rady města, který byl zaslán Policii ČR DI Prachatice, včetně odpovědí. Dle názoru PČR DI jde o
přehledný úsek, dle statistiky se zde nestala jiná vážná nehoda. Bezpečný přechod lze řešit nadchodem nebo podchodem, umístěním
semaforu - cena 1,5 milionu Kč.

Jaroslav Petrášek: chodník na hřbitov občané nevyužívají. Je možné zajistit pro občany besedu s dopravním inženýrem na toto téma. V roce
2000 bylo změřeno, že touto silnicí za 24 hodin projede 5,5 tis. aut.

Dr. Ourodová: dotazuje se, zda se počítá s výstavbou dětských hřišť v Netolicích.

Starosta: zatím ne, nejsou peníze ani místo.

Mgr. Pešek: navrhuje na dětské hřiště zahradu u ZUŠ.

Mgr. Pešek žádá, aby na úřední desce byly zveřejněny zápisy ze zasedání ZM - budou zveřejněny.

Zapsala: Iveta Pešková

Ověřovatelé Starosta města

PhDr. Ludmila Ourodová v.r. Oldřich Petrášek v.r.

Zdenek Keclík. v.r.


